
RADA MIEJSKA 

W WOJNICZU 

Rada Miejska w Wojniczu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XLIX / 2023 

XLIX Sesja w dniu 31 lipca 2023 

Obrady rozpoczęto 31 lipca 20230 godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:21 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bachara 

2. Bożena Budyn 

3. Roman Chamioło 

4. Janina Chrapusta 

5. Wojciech Derlaga 

6. Marcin Dulowski 

7. Stanisław Karpiel 

8. Aneta Kawa 

9. Augustyn Kubis 

10 Bogdan Kurek 

11 Tadeusz Kurek 

12. Edward Michalik 

13. Grzegorz Opioła 

14. Tadeusz Pawlina 

15. Janina Sosin 

1. Otwarcie sesji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ P. Roman Chamioło — otworzył XLIX sesję Rady 

Miejskiej Rady Miejskiej w Wojniczu. Powitał wszystkich zebranych, Państwa Radnych, Pana 

Burmistrza, Pana Wiceburmistrza, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Panią Mecenas, 

Dyrektorów i Kierowników Urzędu Miejskiego w Wojniczu. Sołtysów oraz oglądających 

transmisję. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ P. Roman Chamioło — zarządził sprawdzenie 

quorum na tabletach. 
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Po dokonaniu sprawdzenia quorum Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

W chwili rozpoczęcia sesji obecnych było 14 Radnych. 

Radny p. G. Opioła się spóźnił. 

Ponadto w sesji uczestniczyli. 

1. Tadeusz Bąk — Burmistrz Wojnicza 

2. Leszek Ząbkowski — Z-ca Burmistrza Wojnicza 

3. Joanna Zając — Skarbnik Gminy 

4. Agnieszka Dąbroś — Sekretarz Gminy 

5. Beata Kijak - Adwokat 

6, Magdalena Majka — Inspektor CE-A 

oraz 11 sołtysów Gminy Wojnicz i Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał proponowany porządek obrad w 

następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

5 Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Wojnicz przedszkolach publicznych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Małopolskiemu. 

10. Zapytania i interpelacje. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — Zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie porządku obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem przedstawianego 

porządku obrad. 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O. BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Opioła 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był 

wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz był dostępny na tabletach. Zapytał czy ktoś z 

Radnych ma uwagi do protokołu? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem protokołu z XLVIII sesji Rady 

Miejskiej w Wojniczu z dnia 30 czerwca 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamiało, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa. Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 



Kurek, Edward Michalik, Tadeusz Pawlina. Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Opioła 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był 

wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz był dostępny na tabletach. Zapytał czy ktoś z 

Radnych ma uwagi do protokołu? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem protokołu z XLVIII sesji Rady 

Miejskiej w Wojniczu z dnia 30 czerwca 2023 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiany wieloletniej prognozy finansowej, jeśli chodzi o 

załącznik nr 1 polegają na dostosowaniu planu dochodów i wydatków bieżącego roku do 

zmian wprowadzonych w budżecie od dnia 1 lipca do dnia dzisiejszego tj. 31 lipca. Ponadto 

w 2023 roku dostosowano pozycje 4.4 i 4.5, dotyczące przychodów ze spłat udzielonych 

pożyczek, natomiast w latach 2024-2036 dostosowano pozycje 10.6 dotyczącą spłat 

zobowiązań dłużnych już zaciągniętych. Ponadto dostosowano pozycje WPF wynikające ze 

zmian wprowadzonych w załączniku nr 2 do prognozy. 

Jeśli chodzi o zmiany w załączniku nr 2 przedsięwzięcia, to do prognozy dodano następujące 

przedsięwzięcia: 

- przebudowa drogi gminnej na odcinku w Wojniczu w ciągu ulicy Konopnickiej, Więckowice, 

Wielka Wieś, gmina Wojnicz, 

- Erasmus plus edukacja szkolna. 

Ponadto dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć; 

- CAOS Centrum Aktywizacji i Opieki Seniora Plus, 

- budowa kanalizacji dla miejscowości !sep i rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowości 

Olszyny, gmina Wojnicz 

- modernizacja budynku i stadionu Olimpii w Wojniczu, 

- termomodernizacja budynków szkolnych w gminie Wojnicz wraz z zagospodarowaniem 
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terenu, 

- wykonanie projektu przebudowy ulicy Krzywej w Wojniczu. 

W całym okresie prognozy Gmina Wojnicz spełnia relacje, o której mowa w art. 243 ustawy o 

finansach publicznych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ —zarządził ponowne sprawdzenie quorum. Po 

dokonaniu sprawdzenia quorum Przewodniczący stwierdził, że w sesji bierze udział 15 

Radnych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLIX/533/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiany wprowadzane tą uchwałą polegają na 

zwiększeniu planu dochodów i wydatków budżetu o kwotę 2 137 457, 69 zł. Jeśli chodzi o 

zmiany w zakresie dochodów to wprowadzono dochody z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg na remont drogi gminnej 203265K w miejscowości Łukanowice, wprowadzono dochody 
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z Nadleśnictwa Dąbrowa Tarnowska na remont drogi gminnej 203285K w Loponiu, 

zwiększono dochody z podatku od nieruchomości i od opłaty eksploatacyjnej, zwiększono 

dochody z odsetek od środków zgromadzonych na rachunkach bankowych, zwiększono 

dochody z Unii Europejskiej Budżetu Państwa na realizację projektu centrum aktywizacji i 

opieki seniora CAOS plus, ponadto wprowadzono dochody z darowizny na wykonanie 

oświetlenie terenu wokół Domu Ludowego w Sukmaniu. Jeśli chodzi o zmiany w zakresie 

wydatków, to zwiększono wydatki bieżące o kwotę 1 681 341.22 zł i w tym na remont drogi 

gminnej 203265K w miejscowości Lukanowice o kwotę 1 518 441, 22 zł. 

Ponadto zwiększono wydatki majątkowe na przebudowę drogi serwisowej w pasie drogi 

wojewódzkiej 975 w miejscowości 'sep i Wielka Wieś, zwiększono wydatki na realizacje 

projektu pn. termomodernizacja budynków szkolnych w gminie Wojnicz wraz z 

zagospodarowaniem terenu - szkoła w Olszynach, zwiększono wydatki na modernizację 

przedszkola w Wojniczu na umowę przyłączeniową, zwiększono wydatki na budowę 

oświetlenia drogowego, wprowadzono na wniosek Rady Sołeckiej sołectwa Sukmanie 

wydatki wyodrębnione w ramach funduszu sołeckiego na wykonanie oświetlenia placu przed 

Domem Ludowym w Sukmaniu, wprowadzono wydatki w ramach otrzymanej darowizny na 

wykonanie oświetlenie terenu wokół Domu Ludowego. Darowiznę tę otrzymano w kwocie 20 

tys. zł. Zwiększono wydatki na realizacje zadania pn. budowa budynku Domu Wiejskiego na 

działce 134w miejscowości lsep, i te wydatki zwiększono ze środków, z odsetek od środków 

RFIL, zwiększono wydatki na wykonanie ekspertyzy przyszkolnego boiska w Wielkiej Wsi, 

wprowadzono wydatki na remont szamba przy budynku sportowym w Biadolinach 

Radłowskich, oraz zwiększono wydatki na modernizację budynku i stadionu Olimpia w 

Wojniczu. Dokonano również zmniejszenia wydatków majątkowych, zmniejszono wydatki na 

modernizacje dróg gminnych, zmniejszono na wniosek Rady Sołeckiej sołectwa Sukmanie 

wydatki wyodrębnione w ramach funduszu soleckiego na wykonanie zakrycia rowów wzdłuż 

dogi Sukmanie — Milówka. Zmniejszono wydatki na wykonie projektu miasteczka 

rowerowego, i zmniejszono wydatki na realizacje zadania pn. budowa budynku Domu 

Wiejskiego na działce 134w miejscowości lsep w ramach środków własnych, czyli 

zmniejszono środki własne na realizacje tej inwestycji. 

Przedstawione zmiany w budżecie uwzględniają wnioski Rady Sołeckiej sołectwa Milówka, 

Wielka Wieś, Lukanowice, Sukmanie, Olszyny i Biadoliny Radłowskie, w ślad za dokonanymi 

zmianami zmianie ulega tabela nr 6 - wydatki do dyspozycji jednostek pomocniczych gminy 

Wojnicz wyodrębnione w ramach funduszu sołeckiego w 2023 r. i tabela nr 7 - dochody i 

wydatki budżetu finansowane środkami pochodzącymi z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych oraz załącznika nr 1 - zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z 

budżetu gminy Wojnicz w 2023 r. 
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PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

RADNY P. DULOWSKI — zapytał, w którym miejscu jest droga na którą otrzymano pieniądze 

z Nadleśnictwa. 

P. BURMISTRZ — odpowiedział. że na przeciwko CPN. 

RADNY P. M. DULOWSKI — zapytał, z czego wynika zwiększenie wydatków na Olimpię o 

400 tys. zł? 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedział, ze Gmina będzie przystępować do modernizacji płyty 

murawy, która nie była przewidziana do modernizacji na początku, z uwagi na koszty, a teraz 

Gmina przystąpi do modernizacji samej płyty murawy, która nie była objęta zamówieniem, i 

to też będzie na to przetarg. 

RADNY P. DULOWSKI — dopytał, czy to jest dodatkowe działanie? 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedział, że to jest dodatkowe zadanie, inne niż przy 

modernizacji Olimpii, bo sama płyta nie była objęta tym zamówieniem, które jest teraz, 

oszacowano wartość i Gmina będzie przeprowadzać postępowanie przetargowe co do 

wyboru wykonawcy modernizacji samej płyty murawy. 

RADNY P. M. DULOWSKI — zapytał o koszt całego kompleksu przy założeniu, że te 400 tys. 

zł wystarczy. 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedział, około 5.5 mln. zł. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLIX/534/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok.. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bachara, Bożena Budyn. Roman Chamioło, Janina Chrapusta. Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina. Janina Sosin 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Wojnicz przedszkolach publicznych. 

P. M. MAJKA — Inspektor CE-A - poinformowała, że w kompetencji rady gminy jest ustalanie 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego. Powiedziała, że na dzień 

dzisiejszy opłata ta wynosi 1.14 zł. Zgodnie z obwieszczeniem Ministra Edukacji i nauki w 

sprawie wysokości wskaźnika waloryzacji maksymalnej wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego, niniejszą uchwałą opłata ta jest zwiększana do kwoty 1,30 zł. , 

a wiec o 16 groszy za godzinę pobytu dziecka w grupie przedszkolnej powyżej podstawy 

programowej. Pierwsza waloryzacja miała miejsce w zeszłym roku i opłata z kwoty 1,00 zł. 

została podniesiona na kwotę 1.14 zł. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — Zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać 

głos. 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLIX/535/2023 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Wojnicz przedszkolach publicznych. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Wojnicz przedszkolach publicznych.. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0 NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła. Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Małopolskiemu. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Małopolskiemu w kwocie 20 tys. zł. z przeznaczeniem na dofinansowanie 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w transporcie drogowym 

na linii komunikacyjnej Nowy Sącz — Tarnów. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — Zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały.

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XLIX/535/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Małopolskiemu. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Małopolskiemu. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bachara, Bożena Budyn. Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel. Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 
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Kurek. Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

10. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZACY RADY MIEJKSIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zgłosić interpelację na piśmie? 

Nikt z Radnych nie zgłosił interpelacji. 

11. Wolne wnioski. 

RADNY P. M. DULOWSKI — zapytał, czy w tym roku Pan Burmistrz zamierza uruchomić 

jakieś postępowanie na chodnik. Gmina otrzymała pieniądze z Powiatu i nie wie, czy te 

pieniądze zostały przekazane na coś innego, czy będzie robiony chodnik? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że za 62 tys. zł otrzymane z Powiatu na chodnik, to nie ma 

sensu nawet zaczynać inwestycji przy współfinansowaniu 50 na 50 %. Powiedział, że nikt by 

mu nie zabronił dołożyć nawet 500 tys. zł do chodnika przy drodze powiatowej, ale przy 

ustaleniu dofinansowania 50 na 50 %, czyli za 120 tys. zł to zrobi się bardzo mało. 

Powiedział, że wystosuje pismo do Starostwa Powiatowego z prośbą o pomoc w oświetleniu 

Alei Jesionowej. To jest kwota blisko 60 tys. zł. , więc przy współfinansowaniu byłoby to 120 

tysięcy, jeśli Powiat zgodzi się na taką propozycję i nie zabierze już przeznaczonych dla 

Gminy pieniędzy. Powiat jeszcze tych pieniędzy nie przekazał, ale gdyby się zgodził na tę 

propozycję, to zostałaby oświetlona droga powiatowa. 

Taka jest propozycja ze strony Gminy i jeśli Powiat nie wyrazi na to zgody, to w tym roku 

przy drogach powiatowych Gmina nic nie będzie robić. 

RADNY P. M. DULOWSKI — powiedział, że jeśli Powiat będzie dawał takie pieniądze, to 

Gmina nie zacznie nigdy inwestycji. 

P. BURMISTRZ —powiedział, że najpierw trzeba dokończyć to co jest w gminie przy drogach 

gminnych, to co jest robione, bo taka była zasada, a następnie Gmina będzie się 

porozumiewać z Powiatem co do inwestycji. Powiedział, że możliwe jest, iż Powiat napisze 

wniosek do Polskiego ładu na drogę z Więckowic, przez Więckowice do Grabna i możliwe 
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też, że Powiat zrobi drogę powiatową wraz z chodnikami do Biadolin i wtedy będzie mieć 

pieniądze z Polskiego Ładu, to by dużo pomogło. Poprosił o cierpliwość. Powiedział, że jest 

zdania, by wzdłuż dróg powiatowych były chodniki, ale jak już robić, to trzeba je robić na 

długości 300, 400 m, natomiast ogłaszać przetarg na 100 m chodnika, to nie wie, czy to jest 

opłacalne. 

RADNA P. J. CHRAPUSTA - zapytała Pana Burmistrza, czy jeśli są pieniądze z Powiatu na 

budowę chodnik, to czy można by je było przeznaczyć na remont chodnika, na poprawę? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że może w tym piśmie to zaproponować Starostwu: albo 

oświetlenie Alei Jesionowej, albo poprawę chodnika w Łoponiu. On tu nie widzi żadnego 

problemu, ale nie wie, czy Powiat się w ogóle zgodzi na taką propozycję. 

RADNA P. J. CHRAPUSTA - powiedziała, że właściwie to Starostwo podjęło taką inicjatywę, 

że będzie remont chodnika, ale to jakoś tak bardzo opieszale wygląda i też w piśmie, które 

otrzymała dostała taką informację, że właściwie Powiat liczy na współpracę z Urzędem 

Gminy, żeby podjąć decyzję właśnie w sprawie remontu. 

P. BURMISTRZ — powiedział, to Gmina do tej pory podejmowała współpracę i ta współpraca 

była, jak choćby przy ulicy Nadbrzeżnej do internatu kawałek chodnika też razem ze 

Starostwem Powiatowym zbudowano, na Milówce obok Szkoły Podstawowej również i 

robione są chodniki. Jednak wtedy Gmina dostawała po 130, 140 tys. zł od Starostwa. 

Gmina dokładała drugie tyle i to już była kwota, za którą można było coś zrobić. Uważa, że 

widocznie z finansami w Starostwie jest chyba nie najlepiej jeżeli na budowę chodnika 

przekazano tylko 62 tys. zł. Powiedział, że wójtowie i burmistrzowie walczą o to, żeby 

Starostwo wzięło sobie te inwestycje, bo gminy robią projekty, odbiory, przetargi, a Powiat 

przekazuje tylko część środków. Wójtowie i burmistrzowie powiedzieli starostom, żeby 

Powiat przeznaczał środki, ustalał gdzie będzie robić, robił projekt, przetarg i rozliczał 

inwestycję, a de facto wszystko spada na gminy za niewielkie pieniądze. 

RADNA P. J. CHRAPUSTA - zadała pytanie, o to jak wyegzekwować remont chodnika? 

P. BURMISTRZ — powiedział, że możliwe iż Starostwo zgodzi się prędzej niż na oświetlenie, 

bo powie, że oświetlenie jest zadaniem własnym gminy. 

Powiedział, że napisze pismo i na następną sesje będzie znana odpowiedź. 

I I 



RADNY P.S. KARPIEL — Zapytał o termin zakończenia zjazdu dla niepełnosprawnych przy 

ul. Jagiellońskiej? 

P BURMISTRZ — odpowiedział, że na odpust inwestycja będzie zakończona. 

RADNY P.T. KUREK — zapytał o sprawę figury Jana Nepomucena, która została 

przetransportowana do remontu. Powiedział. że zwrócił uwagę, że tam jest robiony 

fundament. Powiedział, że tam była dokumentacja. wcześniej tam była taka gruba. stalowa 

końcówka, która wchodziła głęboko teraz tego nie ma i chyba to będzie na nawierzchni. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że prace wykonuje firma, która wygrała przetarg na odnowę 4 

figurek w 4 gminach: w Pleśnej, Wojniczu, Ciężkowicach i Zakliczynie z programu z LGD. 

Lokalna Grupa Działania napisała wniosek i dostała pieniądze. Gmina tego nie robiła, nawet 

nie robiła tego projektu i nie dyktuje im jak mają to robić, ale jest przekonany, że to będzie 

zrobione dobrze. 

RADNY P.T. KUREK — powiedział, że jeszcze Się żadna figura nie przewróciła. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że myśli, że chyba mają to na uwadze i powinni to zrobić w 

miarę dobrze. i dobrze Ze się już zaczęło coś dziać wokół tego, bo już to dosyć długo trwa. 

Uważa, ze figura została zabrana i będzie przywiezione już wyremontowane wszystko. 

Powiedział, że ważne jest, że coś się tam dzieje. 

PRZEWODNICZACY RADY MIEJKSIEJ — zapytał. czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ — powiedział. że przysłuchiwał się 

wypowiedziom o drodze, o chodniku w Biadolinach i pomyślał jaka jest niekonsekwencja 

Pana Burmistrza, bo powiedział, że 400 m się nie opłaca robić chodnika. a tu na 90 m 

chodnika przy ul. Warszawskiej zabrał pieniądze Zarządu i tutaj się będzie opłacało. 

Powiedział, że to taka uwaga. Natomiast z informacji z Urzędu Miejskiego o 

rozdysponowaniu rezerwy ogólnej za rok 2022 wyczytał w pozycji 3, że 6 tys. przeznaczono 

na dofinansowanie zakupu ławek i stołów plenerowych, a z tego co wie, to jest to 

dofinansowanie do zakupionych ławek i stołów na Dębinie Zakrzowskiej, w związku z czym 

zapytał Pana Burmistrza, dlaczego dyskryminuje on społeczeństwo. Jednym Pan Burmistrz 

daje pieniądze z rezerwy. a drugim te pieniądze zabiera. które były przeznaczone na zakup 

ławek. Tym bardziej, że 20 kompletów, które były zakupione przez poprzedni Zarząd zabrał 

GOK. Podobno już tyle nawet nie ma tych kompletów, bo się gdzieś rozeszły. 

Zwrócił się z pytaniem do Pana Burmistrzu na jakich zasadach to jest, że jednym Pan 
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Burmistrz daje. bo to Pan Burmistrz decyduje, a drugim uniemożliwia zakup z pieniędzy. 

które zostały im dane tylko na 5 kompletów? 

P. BURMISTRZ — powiedział, że nikogo nie dyskryminuje, nikomu nic nie zabiera, a decyzję 

o przeznaczeniu środków podjęła Rada Miejska na wniosek inicjatywy uchwałodawczej i nie 

kto inny tylko Rada Miejska postanowiła. że będzie robiony chodnik. o który się upominał 

sam Zarząd od 2 lub 3 lat i na to został wykonany projekt, żeby było wiadomo też, że jak nie 

będzie to robione, to projekt przepadnie. Dębina t_ęłowska dostała 10 kompletów i Dębina 

Zakrzowska 10 kompletów. Wojnicz nie dostał bo Wojnicz ma. Powiedział, że GOK. to nie 

jest Zakliczyn, GOK, to nie jest firma zewnętrzna, GOK, to jest instytucja Urzędu Gminy i jeśli 

potrzebuje ktoś ławki i stoły to są do dyspozycji wszystkich. 

Powiedział, że miał nie poruszać tego tematu, ale powie dzisiaj prawdę: jakim prawem 

Przewodniczący Zarządu ocenia go na forum sesji, na co Pan Przewodniczący Rady 

pozwala. Należy jego zdaniem zadać pytanie. na które będzie odpowiedź. a komentarze są 

na każdej sesji, że Burmistrz zrobił to. Jakim prawem Przewodniczący Zarządu z imienia i z 

nazwiska beszta Radnych na sesji, że głosowali inaczej niż myśli Pan Przewodniczący a Pan 

Przewodniczący Rady na to nie reaguje. 

PRZEWODNICZACY RADY MIEJSKIEJ — zwrócił się do Pana Burmistrza, że Pani Mecenas 

już się wypowiadała na ten temat i gdyby to było bezprawne, to obecna na sesji Pani 

Mecenas zwróciła by uwagę w tej sprawie. Wypowiedziała się we wszystkich sprawach. 

Powiedział, że Radni są osobami publicznymi i Pan Przewodniczący może z imienia i 

nazwiska zwracać im uwagę. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że Pan Przewodniczący jest tu najważniejszą osobą i powinien 

dbać o dobre imię Rady i o swoich kolegów i koleżanki i nie pozwalać na „prywatne 

wycieczki". Jakim prawem się mówi, że Radni wiejscy nie będą decydować co będzie się 

robić w Wojniczu, to kto ma decydować, 4 Radnych wojnickich? To on może poprosić 

wszystkich Radnych ze wsi i stanie się to, co się może stać, że oni zagłosują wszystko to, co 

będzie robione w sołectwach, a nie w Wojniczu. Uważa. że nie panuje Pan Przewodniczący 

kompletnie nad sytuacją. Powiedział, że sobie nie życzy. żeby "sołtys Wojnicza robił z nim 

tutaj różne podchody, czy 6 700 zł poszło na wycieczkę, czy zostały pieniądze przejedzone, 

czy to poszły na ławki i stoły do Dębiny t_ętowskiej i do Dębiny Zakrzowskiej, czy tym ludziom 

się też coś należy, a przecież on nie zabraniał Panu Przewodniczącemu kupić sobie stołów. 

Były pieniądze z zeszłego roku jeszcze, zostały przeniesione, to można było kupić. Jeżeli ten 

problem ma być problemem takim ogólnym to każe Pani Skarbnik zrobić Zarządzenie i 5 

stołów kupi i wręczy Panu Przewodniczącemu Zarządu na środku rynku, bo naprawdę gminę 
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Wojnicz na to jeszcze stać. I zamiast się cieszyć z tych sukcesów, które ma Gmina, Pan 

Przewodniczący pozwala na takie rzeczy, nikt nikomu tutaj nie broni się wypowiadać, a Pani 

Mecenas powiedziała odnośnie uchwały, a nie odnośnie wycieczek indywidulanych do 

każdego. Zwrócił Się do Państwa Radnych, by się szanowali, bo nie są wieśniakami, a 

radnymi Rady Miejskiej w Wojniczu i od nich zależy tutaj bardzo dużo. 

RADNY P. E. MICHALIK — powiedział, że wydaje mu się że temat chodnika już został 

zamknięty i wydaje mu się, że na wracanie do tej sytuacji szkoda czasu i szkoda nerwów. 

PRZEWODNICZACY RADY MIEJKSIEJ — zapytał Panią Adwokat czy sołtysi i inne osoby 

mogą się wypowiadać przez 5 minut swobodnie? 

P. ADWOKAT — odpowiedziała, że tak. 

PRZEWODNICZACY RADY MIEJSKIEJ — zwrócił się do Pana Burmistrza, że o to chodzi, 

żeby nie było tak. ze ktoś komuś zabiera glos. 

P. BURMISTRZ — powiedział, ze tak, ale nie oceniać, wypowiadać. powiedzieć. 

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU MIASTA WOJNICZ — zwrócił się do Pana Burmistrza, że 

się trochę zagalopował, ale tak wygląda demokracja. Jak się nie panuje nad człowiekiem, 

który rządzi bezkrytycznie. Powiedział, że Pan Burmistrz tak Pan jak i Radni są osobami 

publicznymi. On nikomu nie ubliżył, może zadawać pytanie na które Pan Burmistrz ma 

obowiązek odpowiedzieć. bo bierze za to pieniądze nie małe, za to żeby rządził gminą, ale 

też informował i udzielał odpowiedzi. Takie naskakiwanie na niego nie robi na nim żadnego 

wrażenia, natomiast Pan Burmistrz się ośmiesza teraz, bo nie wie jakie ma tutaj zadania. 

Powiedział, że on nie broni komuś na wsi, żeby sobie kupili jakieś ławki, tylko mówi, że tam 

mogą kupować. Mają oni ławki na stanie, a Pan Burmistrz im jeszcze dokupuje, a Zarządowi 

bierze pieniądze, które były na to przeznaczone. Powiedział, żeby Pan Burmistrz sobie 

wysłuchał nagranie z tej sesji spokojnie w domu jak się kompromituje. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że nikt się tu nie kompromituje, udziela się informacji, udziela 

się odpowiedzi w sposób grzeczny, elegancki, a tu jest bez przerwy ocenianie, że on się 

kompromituje. czy ktoś. że nieudolne rządy jak to padło na ostatniej sesji. 

Zwrócił się do Państwa Radnych, aby nie pozwolili sobie na to. Powiedział, że jego już nic 

nie zdziwi w życiu, bo on już tutaj w tej kadencji na sesjach od samego początku dostał dużo 

po głowie i przeżył to. więc i to też przeżyje. Zwracając się do Radnych powtórzył, aby sobie 
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nie pozwalali na to, bo to jest ocena jego osoby i Radnych, a jeżeli komuś nie pasuje, to 

niech zada pytanie, niech napisze na piśmie, dostanie obszerną odpowiedź. Powiedział, że 

reszta tak już Pan Przewodniczący zaczyna działać jak kiedyś Pan Radny z Biadolin, że o 

informację publiczną pisze co tydzień. 

Powiedział, że nawet jak on dysponuje swoimi środkami, czyli środkami z budżetu 

Burmistrza Wojnicza, to są Radni, jest Komisja Rewizyjna, Regionalna Izba Obrachunkowa i 

wszyscy sprawdzają, a Pan Przewodniczący jest zainteresowany wydatkami. Można się 

zapytać na sesji, tak jak dzisiaj, na co wydano 6 700 zł? Na 20 kompletów ławek, które 

poszły do Dębiny Lętowskiej bo nie było tam ani jednej, i poszły do Dębiny Zakrzowskiej bo 

też nie było tam ani jednej, Gmina Wojnicz ma 20, Isep ma, Zarząd Miasta ma. bo kupił i te 

ławki są w GOK-u. Uważa, że robienie sztucznego problemu z czegoś, bo to jest sztuczny 

problem, jest tylko po to, żeby zaistnieć na sesji, żeby pokazać jak się dołożyło Burmistrzowi. 

Zwrócił się do Radnych z prośbą, by mieli odwagę powiedzieć swoje zdanie na ten temat. 

RADNA P. J. CHRAPUSTA - powiedziała, że na ostatniej sesji mówiła, że właśnie wszyscy 

Radni są Radnymi Rady Miejskiej, a Pan Przewodniczący wówczas powiedział: „co mają 

radni wiejscy do Wojnicza". Powiedziała, że mają bardzo dużo. bo przy jakichkolwiek 

inwestycjach, przy uchwałach, z całym szacunkiem do Radnych z Wojnicza, co może zrobić 

4 Radnych do 11? Podobnie jak w jej przypadku co może zrobić 1 Radna do 14 Radnych - 

też nie może podjąć żadnej uchwały, żadnej właściwie jakiejś inwestycji, która była by do 

zrealizowania więc to, że Radni wywodzą się z sołectw, co oczywiście jest faktem, ale 

wszyscy są Radnymi Rady Miejskiej, wiec wszyscy razem działają i pracują na korzyść 

również Wojnicza, a może przede wszystkim Wojnicza i innych sołectw wiec prosi mieć to na 

uwadze. 

P. H. KUBON — Sołtys Biadolin Radłowskich w imieniu własnym oraz społeczności Biadolin 

Radłowskich zaprosił wszystkich na Dożynki Gminne, które odbędą się 13 sierpnia w 

Biadolinach Radłowskich. Dodał, że ławki też są już dowiedzione. 

PRZEWODNICZACY RADY MIEJKSIEJ — doprecyzował. że dożynki odbędą się w 

Biadolinach Radłowskich. 

P. BURMISTRZ — zaprosił wszystkich na 15 sierpnia na skromne otwarcie oraz poświęcenie 

Domu Ludowego w Ispie, jak również skromny poczęstunek. 

P M. BIENIAŚ — Sołtys Ispu — dołączyła się do tego zaproszenia. Powiedziała, że 

uroczystość planowana jest na godzinę 17:00 z uwagi na odbywające się w godzinach 
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wcześniejszych w wielu miejscowościach Msze św. dożynkowe. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został wyczerpany. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zamknął obrady XLIX sesji Rady Miejskiej w 

Woj niczu. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wojniczu 

PRZEWODNICZĄCY 

Rady Mie.sidej 

Przygotował(a). Małgorzata Gubernat 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

16 



INFORMACJA BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(30 czerwca — 31 lipca 2023 r.) 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, chciałem teraz złożyć sprawozdanie 

z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej zwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej. 

3 lipca — decyzją Dyrektora Generalnego Lasów Państwowych otrzymaliśmy 

dofinasowanie z Funduszu Leśnego w wysokości 86,4 tys. zł na remont drogi 

relacji Biadoliny Radłowskie — Łapań na odcinku blisko 1 km. 

4 lipca — podpisana została umowa na rozbudowę sieci wodociągowej 

w miejscowościach: Więckowice i Dębina Zakrzowska o długości prawie 400 m. 

Kwota inwestycji to prawie 180 tys. zł, a planowany termin jej zakończenie to 
początek października br. 

12 lipca — została podpisana umowa na realizację zadania „Remont pomieszczeń 

w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Zakrzowie". Koszt inwestycji to prawie 
150 tys. zł. Gmina otrzymała na to zadanie 30 tys. zł dofinansowania w ramach 
programu „Małopolskie OSP 2023" udzielone przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Małopolskiego. 

Tego samego dnia na zaproszenie pana Posła Wiesława Krajewskiego wraz 
sołtysami z gminy Wojnicz oraz z członkami Stowarzyszenia Sołtysów Ziemi 
Tarnowskiej odwiedziliśmy Sejm RP oraz Pałac Prezydencki. Dziękuje Urzędowi 
Marszałkowskiemu za dofinansowanie wycieczki. 

15 lipca — odbył się powiatowy turniej sołectw w Szerzynach. Dziękuję sołtysom 
za reprezentowanie Gminy Wojnicz. 

W tym dniu odbyły się również imprezy kulturalne w Grabnie oraz Loponiu. 
Dziękuję organizatorom za organizację oraz zaproszenie. 

19 lipca — uczestniczyłem w spotkaniu z premierem Mateuszem Morawieckim 
w Makowie Podhalańskim, gdzie poinformowano nas o perspektywach 
i finansowaniu JST, zwłaszcza z programu Polski ład, który zaplanowano jeszcze 
na bieżący rok. 

19 lipca — otrzymaliśmy informację o pozyskanym dofinansowaniu w ramach 
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg - edycja 2023 na remont drogi gminnej 



w Łukanowicach. Wartość pozyskanego dofinansowania to ponad 1,05 mln 
złotych. W ramach zadania gruntownemu remontowi zostanie poddany prawie 1 
km drogi gminnej. 

20 lipca — uczestniczyłem w otwarciu ścieżki w koronach drzew w Ciężkowicach. 

21 lipca — Szanowni Państwo odebrałem z rąk Marszałka Województwa 
Małopolskiego umowę dofinansowania na modernizację gminnej infrastruktury 
drogowej na kwotę 5 mln zł. Środki pochodzą z funduszy unijnych i przeznaczone 
będą na „Przebudowę drogi gminnej w ciągu ul. Konopnickiej — Więckowice — 
Wielka Wieś". W ramach realizacji inwestycji wybudowany zostanie nowy 
odcinek chodnika od Alei Jesionowych do kościoła w Wielkiej Wsi, 
przebudowany będzie istniejący chodnik na ulicy Konopnickiej, wykonane 
zostanie również oświetlenie uliczne oraz remont całej nawietrzni asfaltowej. 
Całość prac odbywać się będzie na odcinku około 1,7 km. Wartość całej 

inwestycji to ponad 8 mln zł. 

25 lipca — odebrałem promesę okolicznościową na kolejne środki finansowe 
w wysokości 392 tys. zł, dzięki którym przeprowadzone zostaną prace 
konserwatorskie przy elewacji wieży kościoła p.w. św. Wawrzyńca Męczennika 
w Wojniczu. Wartość inwestycji wyniesie blisko 400 tys. zł, z czego 98% stanowi 
dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków — edycja I. 

Tego samego dnia uczestniczyłem w uroczystych obchodach Święta Policji 
w Zakliczynie. 

27 lipca — wraz z Państwem Radnymi i Sołtysami odbyliśmy objazd 11 inwestycji 
na terenie gminy Wojnicz. 

Tego samego dnia uczestniczyłem w pogrzebie Śp. Władysława Żabińskiego, 
wieloletniego posła na Sejm RP, społecznika, mieszkańca naszej Gminy. 

28 lipca - podpisana została umowa na modernizację trzech dróg gminnych. 
Remont przejdzie droga dojazdowa do gruntów rolnych „Olszyny — Południowa" 
na długości 250 metrów, na którą otrzymano wsparcie ze środków budżetu 
Województwa Małopolskiego związanych z wyłączenie gruntów rolnych 
w 2023 r. Planowany termin realizacji inwestycji to koniec października br. 
Wyremontowana zostanie również droga „Szkodna Północna" na dwóch 
odcinkach: w Olszynach i Sukmaniu na długości blisko 2,2 km. Łączna kwota 
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realizowanej inwestycji to prawie 2,7 mln zł. Zadanie otrzymało dofinasowanie w 
łącznej kwocie blisko 2 mln złotych w ramach dotacji celowej z rezerwy ogólnej 
budżetu państwa i będzie realizowane również do końca 2023 r. 

29 lipca — w Ispie odbył się Piknik Rodzina 800+, promujący zmiany 
w świadczeniach dla rodzin, które mają wejść w życie od 1 stycznia przyszłego 
roku. Dziękuje Panu Wojewodzie Łukaszowi Kmicie za wyznaczenie terenu 
Gminy Wojnicz na organizację tego wydarzenia. 

29-30 lipca — w Ispie odbyty się VIII Dni Wikliny. Impreza bardzo duża, bardzo 
dobrze zorganizowana. Była to znakomita promocja Gminy. Dni Wikliny to nasze 
wspólne święto, w którym mamy czas na relaks, na odpoczynek, spotkanie się ze 
znajomymi i rodzinami. Przez dwa dni w imprezie uczestniczyło tysiące ludzi. Jest 
to dowód na to, że takie wydarzenia są potrzebne. Dziękuje Stowarzyszeniu 
Wiklina Przyjazny lsep, szczególnie Pani Prezes Marzenie Śliwie, Pani Sołtys 
Monice Bieniaś, Gminnemu Ośrodkowi Kultury, strażakom, mieszkańcom Ispu 
oraz wszystkim, którzy przyczynili się do organizacji tego wydarzenia. 

W mijającym miesiącu ogłoszone zostały postępowania przetargowe na 
następujące zadania: 

• Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla pieszych 
w Gminie Wojnicz. 

• Budowa oświetlenia drogowego w ramach poprawy infrastruktury 
drogowej w miejscowościach: Zakrzów, Wielka Wieś, 'sep. 

Złożony został wniosek o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski ład: 
Programu Inwestycji Strategicznych, na rozwój terenów inwestycyjnych 
w Wojniczu poprzez budowę i rozbudowę niezbędnej infrastruktury na terenie 
Zielonego Parku Przemysłowego w Wojniczu. Projekt zakłada zaprojektowanie 
oraz modernizację dróg dojazdowych wraz z infrastrukturą oświetleniową 
i kanalizacyjno-ściekową. Przewidywana wartość inwestycji do blisko 50 mln zł, 
z czego wkłada własny gminy Wojnicz wyniósłby ok 1 mln zł. 

Złożone zostały również dwa wnioski w ramach Rządowego Funduszu Dróg. 
Pierwszy wniosek dotyczy przebudowy drogi gminnej ulicy Rolniczej 
w Wojniczu o łącznej długości ponad 700 metrów. Drugi wniosek dotyczy 
remontu drogi gminnej ulicy Kąpielowej na odcinku blisko 
1 km. 

Dziękuję za uwagę. 
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